PRÉSENTATION « WOW » PRESENTATION
	For you to view during the
2023 DisCon 7040 - Montreal
May 05 - May 07, 2023
	Visionnement durant la 
Conférence du District 7040 à Montréal 
du 5 au 7 mai 2023

	In the House of Friendship

	Dans la Maison de l’amitié

	This invitation is for each and every Clubs: Rotary, EarlyAct, Interact, Rotaract, RYLA and Youth Exchanges.
	Cette invitation est lancée à tous les types de Clubs : Rotary, EarlyAct, InterAct, RotarAct, RYLA et Échanges de jeunes.

	We are offering each and every club, a golden opportunity to shine and be proud of their actions in the community at the local, regional and international levels 
	Nous désirons offrir à tous les Clubs, une opportunité en or de se faire valoir et de partager fièrement ses actions humanitaires accomplies tant au niveau local, régional ou international.

	This showcase presentation should WOW members and guests from across our District, encouraging all to seek advice from each other, create new partnerships, get to know each other better and, by ricochet, inspire all to talk more to prospective members about what we do best:  having fun helping others, here and abroad, in fellowship and friendship. 

	Cette présentation a pour objectif de WOW tous les membres et invités à travers le district, d’encourager tous et chacun à se consulter et demander conseils, créer de nouveaux partenariats, apprendre à mieux se connaitre et, par ricochet, parler du Rotary à des membres potentiels au sujet de tout ce que nous accomplissons, que ce soit ici ou ailleurs, pour aider les autres tout en éprouvant du plaisir, dans la camaraderie et l’amitié.

	Please embark in this great adventure.  It is not a competition, there will be no judges, no awards.  Only WOWs for everyone to see at the  2023 DisCon 7040 - Montreal   May 05, 2023 - May 07, 2023 in the House of Friendship.
	SVP embarquez dans cette belle aventure.  Ce n’est pas une compétition, il n’y aura pas de juges ni de médailles.  Que du WOW lors du visionnement au cours de la Conférence du District 7040 à Montréal du 5 au 7 mai 2023 dans la Maison de l’amitié.

	Now, all you have to do is send me 1 PowerPoint slide (1 page) with the name of your club and a maximum total of 3 great pictures (1 per project) and a few words describing each action (remember we have to translate in French and English) 
These slides will be presented in an alphabetical order per club’s name.  After the conference, the document will be made available to all and archived for future reference.

	Maintenant, tout ce qui vous reste à faire, c’est de me faire parvenir 1 diapositive PowerPoint (1 page) portant le nom de votre club avec un maximum total de 3 magnifiques photos (1 par action) portant chacune un descriptif de quelques mots (n’oubliez pas que nous devrons traduire en français/anglais) 
Ces diapositives seront présentées en ordre alphabétique par nom de club.  Après la conférence, ce document sera disponible pour tous et archivé pour référence future.


On behalf of Manon Lennon, Club Rotary de Laval Rive-Nord
Send info to Barbara Fisk – DRFC – 613-382-2745 befisk@tpiqualitytravel.ca 
 
